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Zh r nu t i e
Sme partia študentov, ktorí sa aj napriek tomu, že na našej škole je

firma ponúkaná iba ako krúžok, rozhodli pustiť do tejto výzvy a 
vložiť do nej všetko svoje úsilie. Počas celého roka sme pracovali na

prevádzke bufetu, organizácii plesu a vytváraní inovatívneho
produktu. 

Aj keď to nebolo vždy jednoduché a do cesty nám prišlo mnoho
prekážok, dokázali sme sa z nich poučiť a vyťažiť to najlepšie.

 
Keďže nás trápi nadmerný konzumerizmus, v ktorom žijeme a veľká
spotreba plastov, rozhodli sme sa riešiť tento problém. Vyrobili sme

antistresový prsteň, ktorý nie len, že pomáha zvládať napäté situácie,
ale je aj nositeľom posolstva: dávať veciam druhú šancu. 

 



 Ako firma si uvedomujeme, že aj

my preberáme určitú

zodpovednosť voči spoločnosti a
tejto planéte. Jednou z vecí, na

ktorú sa snažíme zamerať, je

propagovanie myšlienky: ,, dávať
veciam druhú šancu". 

 

 

 

C i e ľ Druhú šancu 
plastu daj, 

stres s ním hravo 
ovládaj!

 
 

Je to niečo, čo sa týka aj nás vo
firme, keďže po každej nezhode
sme si dali druhú šancu a snažili

sme sa vyťažiť 
z nej niečo pozitívne.  Keďže sme chceli, aby sa 

toto posolstvo dostalo k čo
 najširšej verejnosti, vedeli
sme, že produktom bude
musieť byť niečo malé a

užitočné. 



VP R O D U K T

Týmto by sme chceli poukázať na
to, že plast, ktorý sa celosvetovo

vníma ako niečo negatívne,
dostáva nový účel, ktorý slúži na

niečo dobré. A taktiež kruh
symbolizuje nekonečno, pretože

prsteň sa dá opätovne ešte
niekoľkokrát recyklovať.

A-ring je vyrobený z vrchnáčikov z PET fliaš, z
ktorých sa následným recyklovaním stane

nová užitočná pomôcka pre študentov, ktorí
prežívajú stres alebo úzkosť. Jednoduché

otočenie guličky na prsteni má upokojujúce
účinky a nikoho tým nerušíte, ako napríklad pri
šťukaní perom, či podupkávanim nohou. Je to
naopak štýlový doplnok, ktorý si viete zladiť aj

s oblečením.

Posledné roky sa stal nadmerný
konzumerizmus novým trendom. Podporuje

myšlienku raz použiť, vyhodiť a potom si
kúpiť nové. Ako študenti si uvedomujeme že

máme určitú zodpovednosť, a že naše
rozhodnutia majú dopad na budúcnosť. K
našej planéte sa chceme správať s úctou.

Rozhodli sme sa preto zhmotniť našu
myšlienku o dávaní veciam druhú šancu do

antistresového prsteňa.



V

Vrchnáčiky, ktoré nám darovali študenti
najskôr roztriedime podľa farby. 
Skontrolujeme, či sú vyrobené z HDPE plastu,
ktorý je možné roztopiť. 
Následne ich umyjeme a ručne nastriháme
štikačkami na malé kúsky. Po malých čiastkach
ich umiestnime do nami vyrobeného
vstrekolisu, ktorý ich roztaví na hmotu a vleje
do formy.
Hotový prsteň na záver očistíme od drobných
nedostatkov.

Nový zmysel
dáva,

V Ý R O B A

Použité
využiteľným

ostáva 



VGen Z:
Na tínedžerov je neprestajne vyvíjaný tlak školou, prostredím,
či spoločnosťou. A-Ring je praktický v tom, že je malý a môžu
ho mať neustále poruke, ak by potrebovali pohotovo odbúrať
svoj stres. Taktiež sme to práve my, mladí ľudia, ktorí vieme
najviac ovplyvniť budúcnosť, a preto veríme, že týmto
prsteňom podnietime tínedžerov k aktívemu hľadaniu riešení
na aktuálne ekologické problémy.
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Vedeli sme, že na trh neprichádzame na prvý pohľad s úplne novou
vecou, avšak ostatné antistresové hračky, ako napríklad fidget spinner a
pop it vydávajú rušivý zvuk. Náš A-ring je naopak, vďaka špeciálnemu
mechanizmu, ktorý nevyžaduje žiadne ložiská tichý a praktický.

Taktiež nezabúdame na posolstvo, ktoré sme v ňom chceli zhmotniť.
Použitím opotrebovaných vrchnáčikov sme dali plastu druhú šancu a
vyrobili produkt, ktorý je opätovne recyklovateľný. Ko
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M A R K E T I N G



Sociálne siete sú hlavným komunikačným kanálom dnešnej doby a ľudia na
nich trávia veľa času, preto sme sa ich rozhodli využiť ako spôsob propagácie
našej firmy. 

Za hlavnú platformu sme si zvolili Instagram a to z dôvodu veľkej popularity
medzi tínedžermi.
 Zdieľame tam všetky činnosti našej spoločnosti a snažíme sa pravidelne
vytvárať zaujímavý a kreatívny obsah.
 Síce sme si ako cieľovú skupinu zvolili mladých ľudí, nechceme však, aby naše
pôsobenie uniklo aj staršej generácii,  preto máme účet aj na Facebooku.

V rámci nášho gymnázia sme reklamu riešili pomocou plagátov, rozhlasu, či
školskej televízie, aby študentom neunikli žiadne novinky. 
Doposiaľ sa nám pomocou týchto stratégií podarilo predať 56 prsteňov za 2
dni. 
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V budúcnosti by sme chceli rozšíriť posolstvo A-Ringov aj mimo našej
školy. Pracujeme na spustení e-shopu, ktorý nám umožní dostať sa do
povedomia širšej verejnosti. 

Plánujeme osloviť aj médiá ako denníky, rádiá a televíziu. 
Prostredníctvom workshopov na základných školách chceme aj
ostatným interaktívne ukazovať, ako sa dajú nájsť alternatívy
zaobchádzania  s odpadom, a taktiež povzbudiť ľudí ku kreatívnemu
mysleniu.Bu
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VV Ý Z V Y Dohoda o výrobe produktu
Zo začiatku sme sa vôbec nevedeli dohodnúť na tom, čo
budeme vyrábať. Mnohým prišiel nápad o recyklovaní
plastu príliš nereálny a vznikli medzi nami aj nezhody či
chaos. Po dlhých diskusiách sme však dospeli k riešeniu, že
to predsa chceme risknúť. To, že sme sa dlho nevedeli
dohodnúť malo aj negatívny dopad na to, že sme boli
ukrátení o čas pri výrobe. Našou prioritou zo začiatku bola
organizácia plesu, a až po jeho skončení sme sa plne začali
sústrediť na produkt.

Výroba produktu
Po vymyslení produktu sme sa zamysleli nad tým, ako
takýto prsteň vytvoriť. Rozmýšľali sme nad spoluprácou s
firmou Precious Plastics, ktorá nám ponúkla možnosť
výroby prsteňa, avšak na naše finančne pomery bola príliš
nákladná, jedna forma na prsteň by stála 100 eur a keďže
my sme ich chceli viac, nevideli sme to reálne. Preto sme
prišli s alternatívou: nájmom vstrekolisu, pomocou ktorého
prstene vyrábame svojpomocne.



Problém s komunikáciou
Jednou z vecí, ktorú sme sa určite naučili je, že cesta k dobrej
organizovanosti je komunikácia. Spočiatku vznikali problémy
hlavne v oddelení marketingu, kde dievčatá medzi sebou
dostatočne nekomunikovali a to viedlo aj k tomu, že vo veciach
nemali prehľad. Napríklad jeden člen založil tiktok účet a
neoznámil to zvyšku oddelenia alebo sa publikoval príspevok,
ktorý neprešiel kontrolou ostatných. Tento problém sme však
vyriešili spoločným stretnutím, kde sme sa o nedorozumeniach
otvorene porozprávali a ustanovili sme si jasné pravidlá
fungovania. Tiež sme si uvedomili, že je potrebné hovoriť si veci
narovinu, bez úmyslu niekoho uraziť.

stretko každý
piatok

"to do list"
na týždeň

Vylepšovanie stroja
Zhotovenie stroja však tiež prinieslo ďalšie komplikácie. Prstene boli zo začiatku
príliš drsné, nepekné na pohľad a výroba nám trvala veľmi dlho. To sme vyriešili
tým, že sme zhotovili ďalšiu svorku na formu, čo nám umožnilo robiť viac
prsteňov naraz a náš výrobný čas sa tým zefektívnil. Taktiež sa nám stroj alebo
formy viackrát pokazili, čo si vyžadovalo pravidelnú inováciu, no vďaka nej teraz
dokážeme vyrábať prstene hladké na dotyk, za krátku dobu.

konštruktívna
kritika

vždy ohlásim,
čo zdielam



VFINANCIE

Finančné oddelenie zabezpečovalo vedenie každodenných účtovníckych
záznamov a podávalo správy o stave finančných prostriedkov. 
Predajom akcií sme nadobudli počiatočný kapitál 500 eur.

Výdavky na kúpu tovaru sme minimalizovali spoluprácou s
LABAŠ s.r.o. - dodávateľom tovaru pre obchodné reťazce
na Slovensku. Plynulý chod evidencie sme zabezpečili
vytvorením polo-automatizovanej online databázy a
vykonávaním pravidelných týždenných inventúr. 

Materiál na výrobu produktu sme získali zberom prebytočných
plastov. 
Cenu produktu sme vypočítavali na základe:
1) nákladov na mzdy pre zamestnancov: 0,50€/hod
2) podielu 15% tržieb predaja produktu pre majiteľa vstrekolisu
3) cenovej dostupnosti pre študentov 
Na základe týchto kritérií sme dospeli k cene  2€ / ks

Ak berieme ohľad na naše prebiehajúce
spolupráce a na spôsob prenájmu vstrekolisu,

predpokladáme, že pomer výdavkov a príjmov by
sa nemenil v prípade rozšírenia biznisu.

Najväčší podiel zisku tvoril zárobok z organizácie plesu, v
hodnote 1 867,64 eur. Marža bola 31%. Na plese sa
predávali aj tombolové lístky ktoré nám zarobili         
 304,33 eur, s maržou 1080%. Predaj v bufete vygeneroval
zisk 12,43 eur, a zatiaľ nepredaný tovar v hodnote  341,50
eur. Tovar sa predával s čistou maržou 9%. Zisky produktu
sú v hodnote 95,20 eur, marža 567%. Ostatné príjmy a
výdavky nám zarobili 365,35 eur.



V

V našom tíme je trinástich členov rozdelených do 4 oddelení.
 

Firma je náš voľnočasový krúžok, a aby sme si udržali poriadok a
prehľad o tom, kto čo robí,zaviedli sme stretnutia pravidelne

každý pondelok po škole a vo štvrtok pred začiatkom
vyučovania.

 
 Komunikujeme spolu cez platformu Slack a na sledovanie

plnenia úloh používame aplikáciu Asana.  
 

Na konci každého týždňa viceprezident svojho oddelenia spíše
krátke zhrnutie vykonanej práce, ako sebareflexiu, prezidentovi

firmy. 
 

Každý mesiac viceprezident svojho oddelenia zašle informácie
o činnosti jeho pracovníkov manažmentu ľudských zdrojov a
výsledky sú následne zaznamenané do zdieľanej tabuľky, ku

ktorej majú všetci prístup.
 

Po zaslaní dotazníka so spätnou väzbou sme zistili, že si naši
zamestnanci prídu málo ocenení. Preto sme vyhradili na
každom pondelkovom meetingu čas, kedy sa vzájomne

chválime za dobre odvedenú prácu. O  N Á S



Ďakujeme:
Ing. Ľudmila Olšinárová
Ing. Ľudmila Grajcárová

RNDr. Ľubomíra
Ištoňová

 

Amity
 

G i v e  a  s e c o n d  c h a n c e !


